
Vanavond bij de raadsvergadering in Tubbergen 
geweest. Het door de raad ingestelde 
voorbereidingsbesluit voor het AZC stond op de 
agenda. Dat besluit zorgt ervoor dat de gemeente 
tijd en ruimte krijgt om met het COA te 
onderhandelen over voorwaarden van het te 
vestigen AZC. Zowel de buurt als de raad hebben 
input geleverd voor de onderhandelingen waarbij 
een einddatum (3 jaar) en alleen statushouders 
voor de buurt echt belangrijk waren. Volgens het 
college was er echter geen mogelijkheid om er 
over te onderhandelen. Bijzonder is echter dat 
dankzij dat voorbereidingsbesluit en de druk van 
de buurt toch een (zogenaamde) einddatum kon 
komen van 10 jaar. Halleluja!! Echter zei het COA al 
meteen dat ze na die 10 jaar gewoon weer een 
nieuwe termijn van 2x5 jaar wilden aanvragen. Niks 
dus eindigheid!!

Daarom vanavond ook de oproep van de buurt aan 
de raad om het voorbereidingsbesluit erop te 
houden tot er betere en duidelijkere afspraken op 
papier staan met het COA. Vijf insprekers gaven 
duidelijk de consequenties aan voor de buurt van 
het ontbreken van die afspraken. Wat goed dat er 
mensen zijn die zo duidelijk gevolgen kunnen 
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